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Dato: 17.01.2019 kl.2115 
 

Form: Skype 
 

Tilstede: Heidi, Terje, Berit, Rita, Rolf 
 

Ikke møtt: Anne 
 
Referent: Rita 
 

Nr Agenda Ansvar 

1 Referat fra forrige møte godkjent uten anmerkninger.  

2 

Bruks videre fremover samt Sølenkurset 

Det må fortsatt være tilbud om skogsøvelser på Sølenkurset – uavhengig av 

RSP/RRP.  

Det er vanskelig å skulle jobbe frem et nytt program for schäferhunden. NBF ligger jo 

der, og det vil også rekruttere flere deltakere på stevner. Vi har prøvd vårt eget 

program over flere år, men det har ikke fungert. 

HBU er enige om at vi trenger å ha skogsøvelser i klubben. 

Heidi lager et utkast til forslag som skal presenteres HS/Rep.møtet. 

 

 

3 

Avlskriterier for avlshunder 

Heidi har laget et utkast til avlskriterier. Deler av problematikken er eier av hund. Når 

politiet eller Forsvaret står som eier kan ikke den instansen stå som medlem i NSchk. 

Dersom handler kan stå som medlem og da kåre hunden etter klubbens regler, og 

instansen da kan gi tillatelse til parring er dette en mulig løsning (samtykkeerklæring). 

Hovedtanken er dog at HAR/HS/HBU går gjennom avlskriteriene, slik at gode 

brukslinjehunder kan inntas i avl. 

Forslaget omformuleres litt før videresending HS. Heidi korrigerer og sender til HBU. 

 

 
 
 

4 

Felles møte for årsberetningen etc. 
Årsberetningen skal være innlevert minst 4 uker før rep.møtet (som er 6. april).  
Året skal oppsummeres og fremtidsplanen skal presenteres. Vi fordeler oppgaver, 
skriver årsberetning og fremtidsplan 
 

 
 
 
 

 

5 

 Eventuelt 

Figurantsamlinger: Vi må vite hva vi har av budsjett før vi kan planlegge samlinger i 

2019.  

 

HBU bør gå nøyere gjennom det reviderte RIK- programmet. Det ble diskutert om de 
som vil fra HBU evt. kan møte på dommersamlinga (for IGP) som NSchK skal ha 
10.februar.  
 

 
 
 
 
 
 
 

 Neste møte: 7.2.2019 på Skype  

 


